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كارگردان»جانویک«
دردنیایاكشنمیماند

چاد استاهلسکی، کارگردان هر ۴ فیلم »جان ویک«، 
قرارداد تولید چند ساله با کمپانی لاینزگیت امضا کرد. بر 
مبنای این قرارداد، همکاری موجود بین استاهلسکی و 
لاینزگیت گسترش می یابد و به بدلکاری که به کارگردان 
موفق اکشن بدل شد، اجازه می دهد بر ساخت فیلم های 
اکشن بیشتر تمرکز کند. پیش از این هم اعلام شده بود 
استاهلسکی کنترل فرنچایزهای »جان ویک« و »هایلندر« 
را برای لاینزگیت بر عهده خواهد داشت و فیلم بعدی که 
کارگردانی می کند، بازس��ازی »هایلندر« با بازی هنری 
کاویل است. »هایلندر« یا »کوه نشین« فیلمی است که 
سال ۱۹۸۶ با بازی شان کانری ساخته شد. استاهلسکی 
گفت: لاینزگی��ت در طول دوران حرفه ای من به  عنوان 
کارگردان، اس��تودیوی خانگی من بوده و منطقی است 
که من کار تولید فیلم خود را با تیمی که سال ها شرکای 
فوق العاده ای بوده اند، ادامه دهم. فیلم بعدی از دنیای »جان 
ویک« اسپین آف »بالرین« با بازی آنا د آرماس است که 
اعلام شد اکرانش سال ۲۰۲۵ خواهد بود. این فیلم قرار 
بود تابستان پیش رو اکران شود اما قرار شد استاهلسکی با 
کارگردان آن »لن وایزمن« برای خلق سکانس های اکشن 

اضافی فیلم کار کنند.

مهلتارسالاثربهجشنوارههای
خوشنویسیوعکسرضویتمدیدشد

مدیر بیست ویکمین دوره جشنواره بین المللی فرهنگی 
و هنری امام رضا)ع( گفت: با توجه به استقبال هنرمندان 
برای حضور در بخش های خوشنویس��ی، عکس و شعر، 
مهلت دریافت آثار این ۳ بخش از بیست ویکمین جشنواره 
بین المللی فرهنگی و هنری امام رضا)ع( تا ۲۵ فروردین 
س��ال ۱۴۰۳ تمدید شد. فرهاد قائمیان ضمن دعوت از 
علاقه مندان مختلف به شرکت در این بخش های هنری، 
حضور هر یک از هنرمندان را گامی ارزش��ی در راستای 
افزایش کیفی و کمی آثار این حوزه قلمداد کرد. قائمیان 
متذکر ش��د: علاقه مندان به ش��رکت بای��د در فرصت 
باقیمانده نس��بت به ارسال اثر خود در حوزه های عنوان  
شده همت کنند و این امر را معطوف به روزهای پایانی 
فراخوان نکنند. مدیر بیست ویکمین جشنواره بین المللی 
فرهنگی و هنری امام رضا)ع( ابراز امیدواری کرد با حضور 
هنرمن��دان علاقه مند و مس��تعد در بخش های مختلف 
خوشنویسی، عکاس��ی و شعر، بار دیگر توفیقات شایان 
توجهی در حوزه ارزش��ی فرهنگ رضوی به واسطه هنر 
رقم بخورد. به گفته وی ثبت نام علاقه مندان به ارس��ال 
 اثر در این بخش ها در بستر سایت شمس توس به نشانی 

shamstoos.ir امکان پذیر است.

منوچهروالیزاده
بهبخشعمومیمنتقلشد

مدیر واحد دوبلاژ تلویزیون با اشاره به وضعیت جسمی 
منوچهر والی زاده، دوبلور باسابقه کشورمان به مهر گفت: 
حال عمومی منوچهر والی زاده خدا را شکر رو به بهبود است 
و امیدواریم بزودی بهبودی کامل را به دست بیاورد. فرشید 
شکیبا درباره وضعیت فعلی این دوبلور در بیمارستان نیز 
بیان کرد: منوچهر والی زاده از بخش مراقبت های ویژه به 
بخش عمومی منتقل شده است و امیدواریم چند روز دیگر 
مرخص ش��ود. منوچهر والی زاده چند روز پیش به دلیل 
افت فشار و مشکلات تنفسی در بخش مراقبت های ویژه 

بیمارستان بستری شد.

گلریزانیبرایهنرهایتجسمی
نمایشگاه »گلریزان هنر ایران« متشکل از آثار هنرمندان 
برجسته تجسمی، پنجشنبه ۱۷ اسفند در تمام فضای 
نمایشگاهی خانه هنرمندان ایران افتتاح شد«. نمایشگاه 
گلریزان هنر ایران« به نمایش آثار هنرمندان مهم و عالی 
هنر تجس��می اختصاص دارد. در این نمایشگاه آثاری از 
هنرمندان معاصری چون محمد احصایی، پروانه اعتمادی، 
نصرالله افجه ای، غلامحس��ین امیرخانی، ناصر اویس��ی،  
منوچهر نی��ازی و... قرار دارد. نمایش��گاه »گلریزان هنر 
ایران« تا ۲۵ اسفند برقرار است و علاقه مندان می توانند 
همه روزه از ساعت ۱۰ تا ۲۰ به گالری های این مجموعه 

مراجعه کنند.

بهمیزبانیتالاروحدتبرگزارشد
حضورنوجواناندركنسرتخداحافظی

کنسرت »فلوت سحرآمیز«، آخرین کنسرت ارکستر 
سمفونیک تهران در سال ۱۴۰۲، شامگاه پنجشنبه ۱۷ 
اسفندماه به رهبری منوچهر صهبایی با حضور تعدادی از 
هنرمندان نوجوان به عنوان تک نواز، شب خاطره انگیزی 
را ب��رای این اجرای زن��ده در تالار وحدت تهران رقم زد. 
ارکستر سمفونیک تهران از مجموعه های تحت پوشش 
بنی��اد فرهنگی و هن��ری رودکی ب��رای آخرین اجرای 
س��ال ۱۴۰۲ تلاش کرد با انتخاب قطعاتی نام آشنا برای 
علاقه مندان موس��یقی کلاسیک، شب خاطره انگیزی را 

برای آنها رقم بزند.
حضور فرزانه اسدی، نوازنده نوجوان فلوت و دیبا والی، 
نوازنده نوجوان هارپ هم فضای اجرای برخی از قطعات را 
با حال و هوای متفاوتی روبه رو کرد تا تماشاگران کنسرت 
شاهد اجرای متفاوتی از مجموعه ارکستر سمفونیک تهران 

در اجرای پایانی سال باشند.
فرزانه اسدی از هنرمندان نوجوان عرصه موسیقی در 
حوزه نوازندگی فلوت اس��ت که فراگیری این ساز را نزد 
هنرمندانی چون رهام اسکوچی و محمدعلی لقاء فرا گرفته 
است. وی همکاری های متعددی نیز با پروژه ها، گروه ها و 

ارکسترهای مختلف داشته اشت.
بر اس��اس این گ��زارش، اورتور »فلوت س��حرآمیز« 
اثر ولفگانگ آمادئوس موتس��ارت )آهنگس��از اتریشی و 
موسیقی دان کلاسیک(، کنسرتو برای فلوت و هارپ در 
دوماژور )الگرو - آندانتینو - الگرو( و »سمفونی شماره ۵« 
اثر پیوتر ایلیچ چایکوفسکی )آهنگساز روسی و موسیقی دان 
کلاسیک( از جمله آثاری بود که در بخش های مختلف 
آخرین کنسرت ارکستر سمفونیک تهران در سال ۱۴۰۲ 

پیش روی مخاطبان قرار گرفت.

اخبار

آیین نکوداشت و نامگذاری سالن اصلی پردیس ملت به نام 
استاد علی نصیریان، همچنین رونمایی از کتاب زندگی و آثار وی 
شامگاه پنجشنبه هفدهم اسفند با حضور تعدادی از هنرمندان 

صاحبنام عرصه های مختلف برگزار شد.
بازغی:خوششانسبودیمكهدردورهبزرگانیچوناستاد ■

نصیریانحضورداشتیم
پژمان بازغی که اجرای این مراسم 
را به عهده داشت، در ابتدا خبر داد 
مدیران موسس��ه تصویر شهر و 
پردیس سینمایی ملت تصمیم 
گرفتند سالن ۹ این سینما رابه نام 
علی نصیریان نامگذاری کنند. وی 
با بیان گزیده ای از تاریخچه زندگی 
علی نصیریان گفت: نس��ل ما به همراه شهاب حسینی خیلی 
خوش شانس هستیم که در این دوره به دنیا آمدیم و تمام این 
بزرگان را از نزدیک دیدیم و از روی دست شان تقلب کردیم و 

از آنها درس آموختیم.
این بازیگر و مجری با ابراز امیدواری نس��بت به اینکه نسل 
آینده احترام به پیشکسوتان هنرهای نمایشی را یاد بگیرد، عنوان 
کرد: این نسل باید بداند چقدر آقای نصیریان به سختی توانست 
جای خود را میان مردم باز کند. حتی در بخشی از کتاب هم 
به نقل از این هنرمند آمده است »جای نمایش هم نداشتیم و 
در خرابه های پارک شهر به همراه جوانان علاقه مند تئاتر جمع 

می شدیم و تمرین می کردیم«.
حسینی:اگردنبالشکوهدربازیگریهستیدعلینصیریان ■

بهتریننمونهاست
 در ادامه شهاب حسینی روی سن 
آمد و با بیان اینکه افتخار می کند 
در این مراسم حضور دارد، افزود: 
صحب��ت ک��ردن درباره اس��تاد 
نصیریان مانند این است که یک 
برک��ه کوچ��ک بخواه��د درباره 
اقیانوس صحبت کند. من خطاب 
به هم نسلانم و نسل های آینده صحبت می کنم. چنانچه دنبال 
یک الگوی مشخص، واضح، ملموس و قابل درک می گردید تا 
شکوه حضورتان را در فضای حرفه ای رقم بزنید، آقای نصیریان 

بهترین نمونه چنین الگویی هستند.
حس��ینی درباره تجربه همکاری با نصیریان تش��ریح کرد: 
وقتی این افتخار را داشتم که محضرشان در سریال »شهرزاد« 
شاگردی کنم و در نمایش »اعتراف« به من اعتماد کردند، بیش 
از آموختن تکنیک های بازیگری، از ایشان منش، مرام، رفتار، 
ادب و شخصیت آموختم. آقای نصیریان دردانه ای هستند که 
همواره به وجودشان می بالیم و به قول پژمان عزیز خدا را شکر 
می کنیم که هنگام تکامل ش��خصیت ب��ا وجود محدودیت ها 
بزرگانی مانند نصیریان ما را پروراندند. اس��تاد! امیدوارم سایه 

شما بر سر ما مستدام بماند.
در ادامه این مراسم بهمن فرمان آرا روی سن آمد و قبل از 
صحبت درباره نصیریان با یادآوری اینکه جای داریوش مهرجویی 
اینجا خالی است، گفت: آقای نصیریان سمبل فردی است که در 
اجتماع هم زندگی و هم کار هنری اش را همیشه درست انجام 
داده و حاشیه نداشته است. چیزی که امروز می بینیم، مردی 
است که باعث افتخار تئاتر مملکت ما است و بسیار مفتخریم که 
چنین شبی جمع شدیم تا از ایشان تشکر کنیم و برای کتاب 

نفیس چاپ شده خوشحال باشیم .
وی سپس خطاب به علی نصیریان گفت: آقای نصیریان! من 

جزو طرفداران صددرصد ش��ما هستم و شما به من احتیاجی 
ندارید، چون خیلی مهم هستید و امشب جمع شدیم تا تشکر 
کنی��م و امی��دوارم من را هم مثل بقیه قب��ول کنید که برای 

دست بوسی آمدم. ما به شما افتخار می کنیم.
دهکردی:وقتیقلبتماشاگرمتوقفمیشود ■

علی دهکردی، مدیرعامل خانه سینما هم درباره علی نصریان 
گفت: کاش جای توسل به کلمات برای صحبت درباره نصیریان، 
دستگاهی وجود داشت که روی قلب مان بگذاریم و تمام آنچه 
در قلب و باطن ما درباره آقای نصیریان وجود دارد، شکل بگیرد.

دهکردی با اشاره به تکنیک بازیگری نصیریان تشریح کرد: 
آقای نصیریان در استفاده از مجموع فنون بازیگری اعم از زبان 
بدن و احس��اس در جایگاه بی نظیر و خارق العاده ای هس��تند. 
وقتی زیر پلک چشم آقای نصیریان در سریال »شهرزاد« تکان 

می خورد، قلب تماشاگر متوقف می شد.
وی ادامه داد: می خواهم درباره آقای نصیریانی صحبت کنم 
که چون دس��ت به قلم بردند، توانس��تند آثاری را خلق کنند 
که به قدری فاخر است که بزرگانی مانند مهرجویی وسوسه 
ش��دند تا نمایشنامه ایش��ان را به فیلم تبدیل کنند. وقتی به 
وج��ود کل��ی هنرمندی مانند نصیریان فک��ر می کنیم، همه 
اینها در برابر ش��خصیت واقعی و مجموع حضور و وجودشان 
کم اس��ت؛ آقای نصیریانی که امروز کلیله و دمنه، قابوسنامه، 
عالی قاپو، سی وسه پل و تخت جمشید ایران و فخر هنر یکپارچه 
ایران است. اگر بازیگری است که هنوز نتوانسته در کنار آقای 
نصیریان بازی کند و از حضورش بهره ببرد، چیز بسیار مهمی 
در بازیگری اش کم دارد. اگر ایشان اجازه بدهند از طرف انجمن 
مفاخر از وجودشان تقدیر شود و آرزوی قلبی خودم این است 
که خورشید وجودشان منور و تابناک باشد و خوشحالیم که 

توانستیم با ایشان کار کنیم.
مؤدبیان:نصیریانبهترینالگوینسلامروزوآیندهاست ■

 داری��وش مؤدبیان، نویس��نده، 
کارگردان، مترجم، مدرس و بازیگر 
تئاتر و س��ینما هم در ادامه این 
مراسم گفت: تاریخ شفاهی باید 
مدون ش��ود تا تأثیرگذار باش��د. 
بسیاری از کتاب هایی که راجع به 
بازیگری، تئاتر و هنر و سینماست، 
به شکل خاطره ای است و هنوز بزرگان اهل فن بازیگری برای 
آماده کردن متنی تأثیرگذار، به سختی کاری را پیش می برند. 
این کتاب به ۴ سطح از کار آقای نصیریان در سینما و تلویزیون 
می پردازد که یک موضوع آن درباره آقای نصیریان و شخصیت 
والای انسانی ایشان می شود. به هرحال آقای نصیریان بهترین 

الگو برای نسل ما و آینده است.
در ادامه علی نصیریان با تش��کر از حاضران گفت: دوستان 
در این جمع صحبت هایی درباره من کردند که من اصلا آرزو 
نمی کردم و نمی کنم؛ چون از بچگی نمایش را دوست داشتم و 
مادرم ساز تنبک و دف می زد و بعضی اوقات که دف می زد با 
او آواز می خواندم و آنچه انجام دادم آرزوهای خودم بوده است، 

پس انتظار مدح و ثنا ندارم.
استاد عرصه هنر و بازیگری با بیان اینکه در آن زمان تئاتر 
سعدی مغایر با تئاتر لاله زاری بود، افزود: در کودتای ۲۸ مرداد 
تئاتر س��عدی را آتش زدند و کلاس های ما به هم خورد. پس 
از به آتش کشیده شدن تئاتر سعدی، به هنرستان هنرپیشگی 
رفتم. یک مدرس��ه تئاتر در ایران بود که س��یدعلی خان نصر 
موسس��ه پرورش افکار آن را تأسیس کرد. در آن زمان با تمام 

چیزهای سنتی مثل تعزیه و تخت حوضی مخالفت می شد؛ به 
عنوان مثال، تکیه دولت را که یک جای تاریخی بود کوبیدند 
و تبدیل به بانک ملی کردند. اینها جزو بی مبالاتی های افرادی 
ب��ود که در آن دوره حضور داش��تند. در آن زم��ان نه رادیو و 
 ن��ه تلویزیون بود و همین تخت حوضی را در عروس��ی ها اجرا 

می کردند.
بازیگر پیشکسوت با تاکید بر اینکه تمام کارهایی که انجام 
داده را دوس��ت داش��ته و جزو آرزوهایش بوده، تصریح کرد: 
هی��چ کار دیگری در عمرم ج��ز بازیگری انجام ندادم و فقط 
مدت کوتاهی در مدرسه ابراهیم بنی احمد معلم شدم. یک 
بار جمش��ید ش��یبانی موقعی که »آقای هالو« را بازی کرده 
ب��ودم، من را در اداره هنرهای دراماتیک دید و گفت خودت 
بیا این را بساز و فیلمش کن؛ گفتم من کارگردان فیلم نیستم 
و بیشتر علاقه مند بازیگری و ارتباط انسانی با تماشاگر هستم. 
به همین دلیل، تئاتر یک چیز غیرقابل تکثیر و ش��امل یک 
ارتباط منحصر به فرد، انسانی و دوطرفه است و من نیز از اول 

عاشق این موضوع بودم.
در پایان برنامه نیز در سالن استاد نصیریان پردیس سینمایی 
مل��ت رونمایی از کت��اب زندگی و آثار علی نصیریان با حضور 
تعدادی از چهره های ش��اخص فرهنگی و س��ینمایی برگزار 
شد؛ چهره هایی چون شهاب حسینی، علی دهکردی، محمود 
دولت آبادی، بهمن فرمان آرا، داریوش مؤدبیان، جلال معیریان، 
گوهر خیراندیش، محمد متوس��لانی، پژم��ان بازغی، بانیپال 
شومون، بهروز رضوی، شمسی فضل اللهی، صبا سهیلی، بهاره 
افشاری، فرزین محدث، اسماعیل محرابی، ابوالحسن داوودی، بیتا 
منصوری، سهیل کریمی، علی نیک رفتار، احمد مسجدجامعی، 

علیرضا تابش، سیدجمال ساداتیان و داوود موسایی.

مدیرعامل صندوق اعتباری هنر پنجشنبه هفدهم اسفند 
در پنجمین نشست سراسری نمایندگان صندوق اعتباری 
هنر که به میزبانی سالن شیخ طبرسی آستان قدس رضوی 
برگزار شد، با تبریک اعیاد شعبانیه، ضمن قدردانی از زحمات 
نمایندگان صندوق در سراسر کشور گفت: امسال این نشست 
در نزدیک ترین مکان به حرم رضوی برگزار شد، امیدوارم به 

حول قوه الهی نشست با برکتی باشد.
سیدمجید پوراحمدی در ادامه به سوابق نمایندگان صندوق 
اعتباری هنر در سراسر کشور اشاره کرد و گفت: سال جاری 
س��ال بسیار پرکاری برای صندوق اعتباری هنر بود، چرا که 
سال را با فعالیت های خوبی که با کمک و همراهی شما انجام 
شد، پشت سر گذاشتیم و به دنبال آن اقدامات، طرح های جدید 

و تحولی عملیاتی شد.
ب��ه گفته وی، صندوق اعتباری هن��ر باید علاوه بر انجام 
اقدام��ات و ارائه فعالیت های حمایتی، بتواند در حوزه انجام 

کارهای تحولی نیز پیشگام و پیش  رو باشد.
مشاور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در ادامه سخنان خود 
به موضوع ثبت نام مسکن هنرمندان اشاره کرد و گفت: این 

مهم برای نخستین بار در این 
دوره وزارت فرهنگ و ارش��اد 
اسلامی با حمایت جدی وزیر 
محترم ارشاد و پیگیری، کمک 
و همراهی صندوق اعتباری هنر 
عملیاتی شد. در گام نخست 
چن��دی پیش در ش��هر پرند 
عملیات اجرایی آن آغاز ش��د 
و در کش��ور حدود ۵ هزار نفر 

واجد شرایط ثبت نام شده اند.
پوراحمدی ادامه داد: تلاش مجموعه وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی این است تا تمام هنرمندان واجد شرایط در سراسر 

استان ها با اختصاص زمین صاحب  خانه شوند.
مدیرعام��ل صن��دوق اعتباری هنر در ادام��ه به موضوع 
هن��رکارت و ارائه خدمات متنوع این کارت برای هنرمندان 
اشاره کرد و گفت: به تدریج با راه اندازی زیرساخت های لازم 
در این مجموعه با اطلاع رسانی ای که انجام می شود خدمات 
متنوع با شرایط خاص به اهالی فرهنگ، هنر، رسانه و فعالان 

قرآن و عترت سراسر کشور ارائه 
خواهد شد.

پوراحمدی با اشاره به اینکه 
هم اکنون بی��ش از ۱۰۳ هزار 
نفر از خدمات متنوع صندوق 
اعتباری هنر بهره مند می شوند، 
گفت: ۶۰ هزار نفر از اعضا دارای 
بیمه تأمین اجتماعی و حدود 
۴۶ هزار نفر نیز از خدمات بیمه 

درمان تکمیلی این صندوق بهره مند هستند.
رئی��س هیات مدیره صن��دوق اعتباری هنر همچنین به 
موضوع ط��رح جدید میلاد مفاخر و نکوداش��ت نامداران و 
پیشکس��وتان فرهنگ و هنر در استان ها اشاره کرد و گفت: 
این کار ارزشمند تاکنون در ۶ استان و شهر برگزار شده و در 
س��ال آینده نیز ادامه آن با جدیت دنبال خواهد شد. تلاش 
ما این است تا استان به استان آیین نکوداشت نامداران را هر 
چه باشکوه تر برگزار کنیم، از نمایندگان صندوق اعتباری هنر 
در سراسر کشور نیز خواستیم این موضوع را در دستور کار 

جدی خودشان قرار دهند.
وی در ادامه حمایت از کسب و کارهای فرهنگی و هنری، 
حمایت از موسسات و تقویت جنبه کسب و کارهای فرهنگی 
و هنری را از جمله فعالیت های دیگر این صندوق برشمرد و 
گفت: یکی از آنها موضوع قاب هنر است که در حال حاضر 
بیش از ۵۰ هنرمند حوزه تجسمی در آن فعال هستند و با 
قاطعیت می توان گفت موضوع اشتغال زایی هنرمندان در این 
دوره صندوق اعتباری هنر در وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

در دولت مردمی رقم خورد.
پوراحمدی خطاب به نمایندگان صندوق اعتباری هنر در 
استان ها تاکید کرد: صندوق اعتباری هنر این آمادگی را دارد 
که با کمک و همراهی شما فعالان تجسمی در حوزه خط و 
خوشنویسی شناسایی و با هماهنگی شرکت توسعه تجارت 

هنر پروانه به آنها معرفی شوند.
مدیرعامل صندوق اعتباری هنر در بخش دیگری از سخنان 
خود سال ۱۴۰۲ را سالی پررونق و پرکار برای صندوق اعتباری 
هنر عنوان کرد که همگی دست در دست هم زحمات فراوانی 

برای ارائه خدمت به جامعه فرهنگ و هنر کشیدند.

مدیرعاملصندوقاعتباریهنردرجمعمدیرانتشریحكرد

جزئیات برنامه های صندوق اعتباری هنر در سال ۱۴۰۳

آیین تش��ییع و خاکس��پاری مرحوم جمش��ید عندلیبی، 
آهنگساز و نوازنده پیشگام عرصه نی نوازی روز گذشته در قطعه 
هنرمندان بهشت زهرا)س( تهران با حضور تعدادی از هنرمندان 

و دوستداران این هنرمند پیشکسوت برگزار شد.
حمیدرضا نوربخش، مدیرعامل خانه موسیقی در این مراسم 
گفت: چه کسی باورش می شد جمشید عزیز را اینچنین ناگهانی 
از دست بدهیم؟ همین ۲ ماه پیش بود که در مراسم خاکسپاری 
مرحوم محسن افتاده که در اینجا برگزار شد، جمشید مظلومانه 
در جایی ایستاده بود. حالا امروز در مراسم خاکسپاری او حضور 
داریم.  اینها نش��انه ای اس��ت که تا وقتی زنده ایم احوال هم را 

بپرسیم تا در آینده حسرت نخوریم. 
داریوش پیرنیاکان، نوازنده پیشکسوت عرصه تارنوازی و رئیس 
شورای عالی خانه موسیقی هم در این مراسم اظهار کرد: حتی 

در خیالم هم فکر نمی کردم روزی بخواهم در فقدان جمشید 
عندلیبی حرف بزنم. او از جمله هنرمندانی بود که قلب بسیار 
آرام و صافی داشت و شاید به دلیل همین صافی و زلالی بود 
که از طرف برخی بلاهای زیادی متحمل شد. او هیچ وقت به 
خودش نپرداخت و شاید برخی اطرافیان او اجازه ندادند او به 

خودش بپردازد. 
محمدجلیل عندلیبی، آهنگساز پیشکسوت موسیقی ایرانی 
نیز در این مراسم گفت: جمشید عندلیبی پاییز نیزار را به بهار 
نیزار تبدیل کرد. او می گفت ساز نی جادو دارد و به همین دلیل 

بود که به واسطه هنرنمایی اش بهترین آثار را خلق کرد.
سال ۱۳۵۴ که دانشجوی موسیقی دانشکده هنرهای زیبا 
بودم جمشید در سنندج آکاردئون می نواخت. من در تهران از 
استاد محمدعلی کیانی نژاد یک نی گرفتم و آن را به جمشید 

هدیه دادم و گفتم این ساز را بزنی بهتر است. باور کنید او ۶ ماه 
تلاش کرد تا بتواند بالاخره صدای نی را درآورد و این برای من 
نشانه ای از اراده پولادینی بود که فقط آن را در جمشید دیدم.

مرحوم جمشید عندلیبی از جمله نوازندگان شناخته شده 
عرصه نی نوازی بود که نواختن ساز نی را ابتدا بدون استاد فرا 
گرفت. وی ردیف موسیقی ایرانی را نزد هنرمندانی چون نصرالله 
ناصح پور، نورعلی برومند و استاد محمدرضا لطفی فرا گرفت. 
این هنرمند فقید موسیقی ایرانی در طول زندگی خود علاوه بر 
نوازندگی در کار آهنگسازی نیز فعال بود و آلبوم های »میهمان 
تو«، »پاییز نیزار« و »مونس جان« از جمله فعالیت های او در 

زمینه آهنگسازی است.
موسیقی »نی نوا« از جمله ملودی های معتبر و ارزشمند تاریخ 
موسیقی ایران زمین است که به واسطه حضور هنرمندانی چون 

حسین علیزاده با خلاقیت و استادی منحصر به فرد و جمشید 
عندلیبی با تک نوازی سحرانگیزی که در حوزه نی نوازی انجام 
داده، همچنین جمعی دیگر از نوازندگان ش��اخص موسیقی 

کشورمان توانست جایگاه رفیعی میان مخاطبان پیدا کند.
مراسم ترحیم این هنرمند فقید امروز ساعت ۱۴ در مسجد 

نور تهران واقع در میدان فاطمی برگزار می شود.

آیینتشییعوخاكسپاریمرحومجمشیدعندلیبیبرگزارشد

وداع با نی نواز »نی نوا«
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